



CALM AND PRIVACY WITH LAKE VIEW

Magnificent period property dating from the 1900's with a surface area of 2100m² of superbly planted garden, including a majestic cedar of Lebanon, with a swimming pool and a plot overlooking the lake and the Jura.

The house is composed of an entrance hall with guest WC, large living room which leads to the small dining room in the veranda, winter garden, large dining room and separate kitchen with independent outside exit. The 1st floor has 2 bedrooms, one with dressing room and bathroom extended by a 100m² terrace with a superb view of the lake.

The 2nd floor offers 3 bedrooms, one has a balcony offering a beautiful view of the lake and a bathroom. The basement has a laundry room, boiler room, bathroom, large room, shelter, wine cellar, small room and a cinema lounge. 2 garages for 4 cars and covered carpark are also available. Outbuildings are also available.

PRICE: UPON REQUEST

This document is not contractual - E&OE

CALME ET INTIMITÉ VUE LAC

Magnifique propriété d'époque datant des années 1900 d'une surface de 2100m² de jardin superbement arboré, dont un majestueux cèdre du Liban, agrémenté d'une piscine et d'une parcelle dominant le lac et le Jura.

La demeure est composée d'un hall d'entrée avec WC visiteur, grand salon qui mène à la petite salle à manger dans la véranda, jardin d'hivers, grande salle à manger et cuisine séparée avec sortie extérieure indépendante. Le 1er étage possède une grande chambre, une suite avec dressing salle de bain prolongée par une terrasse de 100m² avec superbe vue sur le lac.

Le 2ème étage offre 3 chambres dont l'une avec balcon offrant une très belle vue sur le lac et une salle de bain. Buanderie, local chaufferie, salle de bain, grande pièce, abri, cave à vin, petite pièce et un salon cinéma sont situés au sous-sol. 2 garages pour 4 voitures et couvert à voiture sont également disponibles. Cabanon et petit chalet pour la piscine sont également disponibles.

PRIX: SUR DEMANDE

Ce document n'est pas contractuel - E&OE

